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Aan 

De Ouderenpartij Diemen 
t.a.v. de heren E. den Heijer en P. Prins 
 
        
 

 
 
 
 

Onderwerp Datum 
aanvullende schriftelijke vragen vestiging datacenters  2 februari 2021 

 
 
Geachte heren Den Heijer en Prins, 
 
Bij brief van 9 december 2020 heeft u namens de gemeenteraadsfractie van de 
Ouderenpartij Diemen een aantal vragen gesteld over de vestiging van een datacenter in 
Diemen. Deze antwoorden zijn door ons beantwoord bij brief van 5 januari 2021. 
In vervolg hierop heeft u nieuwe aanvullende vragen gesteld. Hieronder treft u de 
beantwoording van deze vragen aan. 
 

1. Inmiddels is duidelijk dat het memo van 9 mei 2018 per abuis indertijd niet aan griffie 
en raad is aangeboden. Het zat weliswaar als bijlage bij de beantwoording van de 
eerste set vragen, maar wellicht kunt u het alsnog expliciet aan de raad toesturen?  

 
Antwoord: 
Wij zullen de memo van 9 mei 2018 volledigheidshalve alsnog via de griffie beschikbaar 
stellen aan de gemeenteraad. Tevens is deze bijgevoegd bij deze brief. 
 

2. Kunt u een kort verslag geven van de op 16 mei 2018 gehouden bewonersavond? 
 
Antwoord: 
Het verslag van deze bijeenkomst treft u bijgevoegd aan. 
 

3. Waarom acht uw college de vestiging van datacenters in Diemen wenselijk (memo 9 
mei 2018)? 

 
Antwoord: 
In de memo staat iets anders volgens ons: het is in principe wenselijk een datacenter dicht 
bij een elektriciteitsbron te bouwen en zo transport en daarmee verlies van energie te 
beperken.  
Door het college is in 2018 een principe bereidheid tot medewerking uitgesproken. Daarbij 
hebben wij overwogen dat het perceel op het terrein van Vattenfall volgens de eigenaar 
Vattenfall niet nodig is voor de bedrijfsvoering. Gelet op de geïsoleerde ligging en alle 
infrastructurele beperkingen zijn de ontwikkelmogelijkheden beperkt.  Aan de bereidheid tot 
medewerking zijn voorwaarden gekoppeld waaronder een goede landschappelijke inpassing 
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en een goed duurzaamheidsverhaal. De koppeling van restwarmte uit het datacenter met de 
stadverwarming van Vattenfall kan daar mogelijkheden voor bieden.  
Uiteraard is ook expliciet het voorbehoud gemaakt dat de gemeenteraad hier een besluit 
over zal moeten nemen.  
 

4. Waarom heeft u niet het standpunt van de raad over de vestiging van datacenters in 
Diemen gevraagd? 

 
Antwoord: 
Dit is nog niet gebeurd omdat de plannen daar volgens ons nog geen aanleiding toe gaven. 
De informatie die daarvoor nodig is, is ook nog niet compleet. Wel is initiatiefnemers 
uitdrukkelijk meegegeven dat besluitvorming in de raad noodzakelijk is als initiatieven niet 
passen in de vigerende bestemmingsplannen. 
Wij hebben de gemeenteraad, zoals gebruikelijk, onmiddellijk willen informeren in mei 2018 
over ons principebesluit voor het initiatief bij Vattenfall. Door een misverstand is dat helaas 
toen niet gebeurd. 
 

5. Kunt u ons het Amsterdamse vestigingsbeleid voor datacenters toezenden en kunt u 
aangeven of u deze regels ook wilt hanteren? Heeft u als belanghebbende 
buurgemeente een inspraakreactie ingediend? 

 
Antwoord: 
Bijgevoegd treft u de beleidsnota aan met het vestigingsbeleid van de gemeente Amsterdam 
voor datacenters en ook het recent genomen raadsbesluit. Wij zullen deze nota, voor zover 
voor Diemen van toepassing, net als ander relevant beleid gebruiken bij de beoordeling van 
initiatieven in Diemen. Er is geen inspraakreactie gegeven op de ontwerp beleidsnota van 
Amsterdam. Het Amsterdamse beleid, en dat van andere gemeenten zoals de gemeente 
Haarlemmermeer, is wel belangrijke input voor de regionale datacenterstrategie die in 
ontwikkeling is. Diemen is daar ook bij betrokken (zie antwoord hierna). 
  

6. Bent u met ons van mening dat de MRA geen beleid kan ontwikkelen, dat u ook niet 
kan verwijzen naar ‘MRA-beleid’ en dat Diemen haar eigen beleid kan vaststellen? 

 
Antwoord: 
Op dit moment is een MRA Datacenterstrategie in voorbereiding. In de bestuurlijke platforms 
Economie en Ruimte van de MRA zijn daarover afspraken gemaakt. Door Diemen is recent 
een ambtelijke reactie gegeven op een eerste concept. 
Ook in de Verstedelijkingstrategie van de MRA vormt de vestiging van datacenters in het 
MRA-gebied een belangrijk onderwerp. In maart wordt een Verstedelijkingsconcept verwacht 
dat aan de gemeenteraden kan worden voorgelegd ter consultatie. 
Daarnaast blijft het altijd mogelijk dat  de gemeente Diemen eigen beleid vaststelt. Dit 
onderwerp wordt ook meegenomen in de Omgevingsvisie die dit jaar wordt opgesteld en aan 
de gemeenteraad wordt voorgelegd. 
 
 
Hoogachtend,  
Burgemeester en wethouders van Diemen,  
de secretaris a.i.,     de burgemeester,  

 
        
C.J. Schelling     E. Boog 




